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Verslag van de ALV van de  
Verenigde Ondernemers Reeuwijk-Dorp en Tempel en het buitengebied 
donderdag 21 november 2024 - 20.00 uur - locatie: Vergeer Holland 
Aanwezig zijn: Diederik Vergeer, Jorinda van der Werf, Jeroen van Leeuwen, Daan van der Wolf, 
Dennis Vergeer, weth. Robin Kersbergen, Danielle Vergeer, Ad van Leeuwen, Martijn Slappendel, J.M. 
van der Bas, Lucia Hoogeveen, René Groenendijk, Anton de Wit 
Gerda Kastelein (notuliste) 
 
Afwezig met kennisgeving: Marcel Mathot, Gert-Jan Slappendel, Eef Verkleij 

 

 

Verslag 

1. Opening door Diederik Vergeer – voorzitter VORT 
Diederik opent de vergadering om 20.04 uur en heet alle aanwezigen welkom. Hij stelt het bestuur voor en laat 
weten dat Marcel en Eef verhinderd zijn. 
 
2. Verslag ALV 30-11-2023 
Er zijn geen opmerkingen op het verslag, waarmee het wordt goedgekeurd. 
 
3. Mededelingen – aftreden Eef Verkleij 
Tijdens de vorige ALV liet Eef al weten dat hij dit jaar zou aftreden. Hij kon vanavond helaas niet bij de ALV 
aanwezig zijn, daarom heeft hij vandaag thuis een boeket ontvangen, als dank voor zijn tomeloze inzet voor 
VORT. Het bestuur maakt nog een afspraak met hem voor een dinertje.  
Met het vertrek van Eef kwam er dus een vacature vrij; Jorinda benaderde Daniëlle Vergeer hiervoor. Daniëlle 
wil de functie vervullen, tenzij een van de aanwezigen zich beschikbaar stelt. Dat is niet het geval.  
Diederik heet Daniëlle welkom en is blij met een nieuwe dame in het bestuur.  
 
4. Financiële positie VORT situatie 21-11-2024   
Zie bijlage PowerPointpresentatie. De cijfers spreken voor zich. 
Er zijn kosten gemaakt voor het maken van een filmpje over de Brugwegproblematiek. De advieskosten van 
LaGro betreffen de Brugweg. Verder is er een bestuurdersaansprakelijkheidsverzekering afgesloten. De Bron 
vroeg vorig jaar subsidie voor de aanschaf van een airco. De aanwezigen waren er niet van overtuigd dat dit 
systeem de beste oplossing was en adviseerde om alles in een keer goed aan te pakken. De school nam dit 
advies ter harte en ondertussen is er een duurzame installatie aangelegd die de school in de zomer koelt en in de 
winter verwarmt. VORT heeft een deel van de kosten gesponsord.  
De toezegging aan Dorpswinkel Op Dorp is voor de aanschaf van een koeling.  
Gevraagd wordt of het Sinterklaas- en Oranjecomité ieder jaar een aanvraag indienen. Dat doen ze inderdaad. 
 
5.  Begroting 2025 
Zie bijlage PowerPointpresentatie.  
De Dorpswinkel ontvangt nogmaals een schenking. Verkeersmobiliteitsfonds en verkeersveiligheid betreffen o.a. 
de Brugwegproblematiek. 
Er is een bedrag van €15.000 gereserveerd voor lokale goede doelen. Dit bedrag wordt niet zomaar toegekend; 
aanvragen moeten goed onderbouwd en zorgvuldig gemotiveerd zijn. Het is belangrijk dat het gereserveerde 
subsidiebedrag dat VORT aan het begin van het jaar ontvangt, binnen drie jaar volledig wordt besteed of ten 
minste wordt gereserveerd voor concrete projecten. Als dit niet gebeurt, wordt het bedrag van het eerste jaar 
overgeheveld naar het Gemeentebrede Fonds. Dat willen we voorkomen. 
De aanwezigen stemmen in met de begroting.  
 
6. Brugwegproblematiek - stand van zaken 
Jorinda gaf toelichting op de PowerPointpresentatie. De eerste foto toonde de voorgestelde varianten van Royal 
Haskoning DHV, die veel onrust veroorzaakten onder zowel bewoners als ondernemers, waaronder die aan de 
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Bloemendaalseweg. Variant één liep via Middelburg, langs Berkenbroek naar de Henegouwerweg. Variant twee 
ging van de Reewal naar de Nieuwdorperweg en variant drie voerde van de Zwarteweg via de Baarsjeskade naar 
de Reeuwijkse Rondweg. Deze opties bleken niet alleen peperduur en onhaalbaar, maar ze doorsneden ook het 
landschap en losten uiteindelijk niets op. Jorinda en Maria maakten hierover een informatief filmpje, dat werd 
verspreid via het Dorpsteam en sociale media. Daarop besloot onze gemeente de samenwerking met 
Waddinxveen te beëindigen. 
 
Diederik had intussen een gesprek met wethouder De Vleij, die vroeg naar onze ervaringen met het proces. 
Volgens Diederik was het vooral erg rommelig: o.a. omdat VORT pas laat betrokken raakte nadat we zelf aan de 
bel trokken. Uit tellingen blijkt dat de verkeersdruk op de Brugweg niet wordt veroorzaakt door een overmaat 
aan auto’s, maar door de grote hoeveelheid fietsers in de ochtend. Opvallend is dat deze fietsers ’s middags een 
andere route nemen, mogelijk vanwege de route langs de Mac of minder tegenwind. Diederik vindt dat dit 
verder moet worden onderzocht. 
 
De Vleij was het eens dat twee van de drie voorgestelde varianten onzinnig zijn. Ze wil de W-24 verder laten 
onderzoeken. Maar die variant heeft alleen zin als de weg wordt doorgetrokken naar de Amaliabrug. Het 
doortrekken van de parallelbaan vanaf Waarder naar de Amaliabrug ligt echter buiten de huidige rapportage en 
is niet bespreekbaar. Daarnaast wil De Vleij het onderhoud van de Brugweg naar voren halen. Kersbergen sprak 
hierover met Waddinxveen, dat voornemens is de werkzaamheden in 2026 uit te voeren. Volgend jaar staat het 
onderzoek gepland, gevolgd door de aanbesteding en het opstellen van een uitvoeringsplan. De verwachting is 
dat de werkzaamheden meerdere maanden zullen duren. Zodra het vooronderzoek is afgerond, zullen de 
gemeentes opnieuw om de tafel gaan om te bespreken hoe het verkeer tijdens de werkzaamheden geregeld kan 
worden. Dit omvat ook alternatieven voor zwaar verkeer en hulpdiensten. 
 
De Provincie is van plan om in 2025 werkzaamheden aan de N207 uit te voeren. De aanleg van de Bodegraven-
Boog zou al voor een aanzienlijke vermindering van sluipverkeer richting de N11 zorgen. Waddinxveen houdt de 
Brugweg hoog op de agenda, maar Bodegraven-Reeuwijk heeft besloten het onderzoek te beëindigen. 
 
7.  Het Dorpsklooster 
Daan meldt dat Het Klooster is opgeleverd en in december officieel haar deuren opent. Het bestuur is nog bezig 
met een bestemmingswijziging voor de eerste verdieping; de details hiervan worden later bekendgemaakt. 
Van de zes appartementen zijn er drie al verhuurd, en er lopen gesprekken met drie potentiële bewoners. 
Hoewel aanvankelijk werd verwacht dat er voldoende interesse vanuit het dorp zou zijn, blijken dorpsbewoners 
voorzichtig en blijven ze langer zelfstandig wonen. Senioren van buiten het dorp tonen daarentegen veel 
enthousiasme voor Het Klooster. Het ThuisHuis stelt als voorwaarde dat bewoners alleenstaand zijn en goed met 
elkaar moeten kunnen omgaan, met een focus op samenwerking en saamhorigheid. 
Het Klooster heeft een uitstekend energielabel A+++, dat na de installatie van zonnepanelen zelfs A++++ zal 
worden. Het MIVA-toilet in het gebouw is mogelijk gemaakt door een sponsoring van VORT. 
 
8.  Verkeersveiligheid Reewal  
Als verkeersouder van De Bron spreekt Jorinda de verkeersambtenaar en Veilig Verkeer Nederland. Jorinda 
vroeg ze om ’s morgens rond 08.00 uur eens de situatie te bekijken. Dat de pukkel in het wegdek zorgt voor 
vreemde capriolen met auto’s en vrachtwagens, dat er veel te hard wordt gereden, en dat de weg 
levensgevaarlijk is voor fietsers en de kinderen die naar De Bron lopen, daarvan zijn de mannen nu wel 
overtuigd. Er volgt dus een ander plan. 
 
 
9.  Dorpswinkel Op Dorp – stimulans ondernemers om mee te doen 
Arun, Marjolein en Inge zijn aanwezig om bij te praten, hun presentatie is aan het verslag toegevoegd. 
Jeroen vraagt hoe de bereikbaarheid van de winkel is. Het trottoir wordt aangepast en verlengd en er komt een 
(tijdelijke) oversteekplaats die definitief wordt zodra zeker is dat de winkel blijft.  
Het water stond van de week hoog, toch is het terrein niet ondergelopen omdat blad is weggehaald en er nu een 
duiker ligt. Het probleem is dus opgelost. Opening van de winkel volgt eind maart -  1e week van april ’25.  
 
10. EHBO-Vereniging Reeuwijk-Dorp  
René Groenendijk is aanwezig om uitleg te geven wat het verschil is tussen EHBO Reeuwijk-Dorp en BHV. 
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De EHBO-vereniging telt momenteel 30 leden en richt zich op het geven van EHBO-onderricht onder begeleiding 
van een gediplomeerd instructeur. Een basiscursus omvat 10 tot 15 avonden en wordt afgesloten met een 
examen, waarna deelnemers gecertificeerd EHBO’er zijn. Om de certificering geldig te houden, zijn 8 
herhalingsavonden per jaar verplicht. De vereniging biedt meer dan de basisvaardigheden van BHV, zoals 
reanimatie en brandbestrijding. Ze gaan dieper in op onderwerpen als kinder-EHBO, insecten- en dierenbeten, 
en andere specifieke noodsituaties. Leden zijn actief bij lokale evenementen zoals carnaval, voetbal en de 
Vierdaagse, vaak op verzoek van de gemeente. Bij commerciële evenementen wordt een vergoeding gevraagd, 
bij niet-commerciële evenementen is de inzet kosteloos. 
 
Er is een dringende behoefte aan nieuwe leden. Basiscursussen worden regelmatig georganiseerd, soms in 
samenwerking met verenigingen zoals scouting, waarbij de kosten vaak worden vergoed onder de voorwaarde 
dat deelnemers de jaarlijkse herhalingsavonden volgen. De vereniging zoekt tevens middelen voor 
oefenmateriaal, betaalbare locaties en voldoende instructeurs. Financiële steun wordt actief gezocht bij 
bedrijven, verenigingen en lokale initiatieven om de vereniging te versterken en te laten groeien. 
 
11. Stemmingsronde bestedingsvoorstellen voor komend jaar – suggesties zijn welkom! 
De begroting voor 2025 is de leidraad voor komend jaar.  
 
12. W.v.t.t.k. / rondvraag 
Geen. 
 
13. Sluiting 
Vergadering wordt om 21.31 uur afgesloten. Dennis opent de bar. 


